
PISMA NAŠIH BRALCEV
SAMO PRIZIDEK

ZDRAVSTVENEMU DOMU
MOSTE

NE BO DOVOLJ
Z zanimanjem sem prebral v prejšnji številki NS članek,

s katerim so seznanjeni občani z nameravanim povečan-
jem sedanjega ZD Moste. Članek je bil tudi dokumentiran
s statističnimi podatki, iz katerih je vsakdo lahko razumel,
da je bil sedanji ZD premajhen že tedaj, ko je bil odprt, kaj
šele danes, ko se je področje, za katero dela, demografsko
nesluteno povečalo do meja, da tudi dva taka domova
najbrž ne bi zmogla nuditi zadostne in kvalitetne pomoči
vsem občanom Most, Kodeljevega in novega Štepanjskega
naselja, ki raste iz dneva v dan

Glede na tako stanje in še ne tako oddaljeno perspekti-
vo, kar se tiče naseljevanja tega območja, sem se pozani-
mal, za kakšno povečanje sedanjega ZD gre. Zvedel sem,
da ni predviden dvig celotnega poslopja za nadstropje,
temveč le skromen prizidek, ki ne bo kdo ve koliko pripo-
mogel k sedanji nezadostnostizdravstvenega doma, pa še s
tem prizidkom lahko računamo komaj čez kaki dve leti.

Iz lastne izkušnje vem, da so čakalnice splošnih zdrav-
nikov že od nekdaj prenapolnjene; še slabše je pri zoboz-
dravnikih ter pediatrih. Vseh treh »žarišč« gneče ne bo
odpravil noben prizidek in vprašanje je, če bi jo tudi nad-
zidava vsega trakta, saj stoji zdravstveni dom nekako od
rok ne le Kodeljevemu, temveč še bolj vedno večjemu Šte-
panjskemu naselju, katerega ime že samo pove, da bi tja
spadal samo zanje in okolne vasi poseben zdravstveni
dom.

S tem sem pa tudi že odgovoril na vprašanje, ki se je po-
nujalo kar samo od sebe: Kaj storiti, dabt bil pritisk na se-
danji edini ZD v Mostah čimprej odpravljen?

Štepanjsko naselje s Štepanjo vasjo ter okolnimi vasmi
in mogoče celo delom Kodeljevega terja prav gotovo svoj
zdravstveni dom z vsemi ordinacijami in tudi s svojim la-
boratorijem. Zato na tem mestu apeliram na krajevno
skupnost Kodeljevo (in morda še na kako KSJ, naj takoj in
neodložno začne ukrepati, da se na območju Stepanjskega
naselja dobi lokacija in začne raje zidati nov ZD, kajti pri-
zidek sedanjemu ne bo rešil niti toliko pritiska, da bi do
zdravstvene nege prišli »stari« občani Most, Zelene jame
in Kodeljevega, povzročil pa bo zagotovo to, da se bo vpra-
šanje zidave novega zdravstvenega doma najprej odložilo,
potem pa po stari navadi iz leta v leto odlagalo.

Smo pred odločanjem o drugem 1 jubljanskem samopri-
spevku občanov in mislim, da bi bilo prav, če bi se že ob tej
priložnosti nakazala potreba graditve novega zdravstve-
nega doma v Štepanjskem naselju ter tako občanom Most
kot terapevtom omogočilo človeka vredno zdravstveno
varstvo.
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